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Het zomerseizoen zit er weer op. De temperaturen dalen en we denken wellicht alweer aan Sinterklaas of Kerst. Het 

bestuur kijkt weer terug op een heerlijk zomerseizoen! Bedankt allemaal.  

 

Contractverlenging 

Op dit moment ligt er een voorstel voor 15+5+5 jaar contractverlenging voor alle tuincomplexen in Den Haag. De 

contracten zijn nog niet officieel getekend door de Haagse Bond. In de Algemene Ledenvergadering van de Haagse 

Bond (eind november 2024) wordt het bestuur verder bijgepraat over de actuele status en de vervolgstappen. 

Ondertekening van het nieuwe contract lijkt echter een formaliteit te zijn. Zodra hierover meer nieuws is te melden, 

dan hoort u het. De contractverlenging komt ook als agendapunt terug in onze Algemene Ledenvergadering van 

december 2024.  

 

Inventarisatie spoorbielzen 

Onderdeel van de contractverlening is het door de gemeente gratis laten afvoeren van spoorbielzen. Spoorbielzen 

vallen onder de categorie chemisch afval. De gemeente Den Haag heeft aangeboden op alle tuincomplexen de 

aanwezige spoorbielzen gratis af te voeren. Indien u spoorbielzen heeft, kunt u hierover alvast nadenken. Zodra wij 

meer informatie hebben, informeren wij u.  

 

Auto’s weer op hoofdpad 

Aangezien het zomerseizoen officieel is beëindigd, zijn auto’s weer toegestaan op het hoofdpad (behalve op 

zaterdagen gedurende de resterende werkbeurten). U dient het voertuig met de neus naar het hek te parkeren en 

een kaartje onder de voorruit te leggen met daarop uw tuinnummer. Bedankt! 

 

Afsluiting water 16 november 2024 

Aangezien we richting de winterperiode gaan, wordt het water afgesloten. Op zaterdag 16 november in de ochtend 

sluiten we het water af. U kunt dan geen water meer tappen op uw tuin. Bij het verenigingsgebouw kunt u nog wel 

water tappen. Heeft u vragen met betrekking tot de te ondernemen stappen wat betreft de waterafsluiting? U kut 

zich richten tot de BTTC, via; bttc@atvdeuithof.nl 

 

Bestuur op afspraak 

Tussen 23 november 2024 en maart 2025 is het bestuur alleen op afspraak aanwezig in de bestuurskamer. Heeft u 

een vraag of opmerking waarover u het bestuur wil spreken? Mail dan naar secretaris@atvdeuithof.nl en we 

plannen iets met u in! 

 

Commissies 

Onze vereniging beschikt over diverse commissies, zoals de Inkoopcommissie, Kantine en de BTTC. Nog te vaak zien 

wij dat het bestuur wordt gemaild voor zaken die binnen de commissies vallen en niet binnen het dagelijks bestuur. 

Dit gebeurd niet alleen per mail, maar ook per WhatsApp of zelfs tuinleden die langskomen op tuinen van 

bestuursleden. Dit is niet de bedoeling! Advies vragen mag, maar beleg uw vragen bij de juiste contactpersonen. 

Wees hier scherp op. We zijn allemaal vrijwilligers.  
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Wintersnoei 

Onze Tuin- en Controlecommissie loopt nog steeds rondes over het tuincomplex om de staat van het onderhoud te 

controleren en u te adviseren in het snoeien van planten en bomen.  

 

Werkbeurten 

De werkbeurten van 2024 zitten er bijna weer op. Dank aan iedereen die zich op welke manier dan ook heeft ingezet 

voor onze tuinvereniging! Het wordt gezien en gewaardeerd!  

We zien echter dat lang nog niet iedereen de werkbeurten heeft voldaan. Soms is dit in overleg met het bestuur 

gegaan, maar soms ook niet. Dat is jammer, aangezien we allemaal verantwoordelijk zijn voor de toekomst van onze 

vereniging en het onderhoud! Indien u van mening bent, dat dit u betreft, willen wij vragen; neem uw 

verantwoordelijkheid. U heeft zich geconformeerd aan ons reglement! 

 

Vrijwilligers gevraagd! 

We zijn nog steeds op zoek naar vrijwilligers die in welke vorm dan ook iets willen betekenen op de vereniging. Zo 

zoeken we onder meer barpersoneel en natuurlijk ook nog een voorzitter (verenigingsgebouw en dagelijks bestuur). 

Lijkt dit u leuk? Kom in gesprek met het bestuur.  

 

Nieuwjaarsreceptie 

Op 5 januari 2025 heet het bestuur u weer van harte welkom in onze kantine. Op deze datum vindt in de middag de 

Nieuwjaarsreceptie plaats. Het bestuur informeert u nog over de tijden. Zet het alvast in uw agenda! We hopen u 

allemaal te zien.  

 

Openingstijden kantine 

De komende periode zijn er enkele gewijzigde openingstijden voor de kantine. Op zaterdag 23 november, zaterdag 

30 november en zaterdag 7 december is de kantine vanaf 12.00 uur geopend.  

Tussen 16 december 2024 en 5 januari 2025 is de kantine gesloten. U kunt gedurende deze periode dus niet terecht 

voor een lekker drankje of hapje. We zien u weer tijdens de Nieuwjaarsreceptie.  

 

Algemene Ledenvergadering 

Twee keer per jaar heeft u de gelegenheid uw stem te laten horen op onze vereniging in de Algemene 

Ledenvergadering. Wenst u aanpassingen in ons huishoudelijk reglement? Breng het ter stemming in de vergadering 

en bij een meerderheid voeren we het door.  

Op zaterdag 14 december 2024 is het weer zover en hopen wij u als bestuur van harte welkom te heten in ons 

verenigingsgebouw. Het bestuur praat u bij over het beleid, de contractverlenging en heel belangrijk…..de begroting 

waaraan de jaarlijkse contributie is gekoppeld! Laat dit moment niet aan u voorbijgaan en kom allen alsjeblieft naar 

de Algemene Ledenvergadering. De officiële uitnodiging volgt.   

 

Kandidaatleden 

Het bestuur heeft een forse opruimactie van het aantal kandidaatleden doorgevoerd. Kandidaatleden die zonder 

opgaaf van rede een aantal werkbeurten hebben gemist of zelfs nog helemaal geen werkbeurten hebben gedaan, 

zijn door het bestuur gecontacteerd. Daaruit kwam naar voren dat een groot aantal kandidaatleden niet bereid was 

om werkbeurten uit te voeren. Deze kandidaatleden zijn door het bestuur uitgeschreven bij de Haagse Bond. In 

totaal betreffen dit 12 kandidaatleden. De lijst is enkele weken geleden weer opengezet en inmiddels weer gesloten. 

Op dit moment hebben we weer 30 kandidaatleden. De nieuwe kandidaatleden zijn door het bestuur individueel 

uitgenodigd en hebben een gesprek gehad, waarin we de verwachtingen hebben aangegeven. Daarnaast hebben 

deze kandidaatleden aanvullende informatie ontvangen over onze vereniging. Het bestuur is voornemens deze 

nieuwe werkwijze aan te houden in de toekomst.  

 

 

 



 

Sinterklaas 

Hij komt – Hij komt- Die lieve goede Sint…..op zaterdag 23 november om 13.00 uur komen Sinterklaas en zijn Pieten 

weer langs op onze tuinvereniging. De kantine is geopend vanaf 12.30 uur. Zet het alvast in uw agenda.  

 

 
 

 

Terugslagkleppen & Tuinnummers 

De BTTC is op dit moment zeer druk bezig met een inventarisatie van de tuinen op ons complex. Hiervoor komt de 

BTTC ook op uw tuin. Dit is volgens de reglementen toegestaan.  

Wat vooral opvalt is dat veel tuinnummers niet zichtbaar zijn vanaf de paden en terugslagkleppen ontbreken. Ga 

voor uzelf na of dit van toepassing is op uw tuin. Indien dit het geval is, vragen wij u hierop actie te ondernemen.  

 

 

 

 



 

Onderhoud fietspad 

Er zijn werkzaamheden in voorbereiding aan het fietspad langs de Lozerlaan Uithofzijde vanaf de Nieuweweg tot aan 

de Erasmusweg. Het is de bedoeling dat het fietspad dat nu nog asfalt is, wordt omgezet naar betonplaten als gevolg 

van wortelopdruk.   

In 2024 wordt door de Gemeente Den Haag het deel vanaf de Nieuweweg tot aan de Jaap Edenweg aan in de 

periode van 18 november t/m 20 december gedaan. Het naastgelegen trottoir wordt daar ook opnieuw 

aangebracht. 

In 2025 vanaf medio januari tot medio april voert de Gemeente Den Haag werkzaamheden aan de andere delen van 

het fietspad gefaseerd uit. 

 

 
 

Moeilijke vraag…. 

Met de inventarisatie van de BTTC zien wij ook dat veel tuinen achterstallig onderhoud hebben en dan hebben we 

het niet over een heg die te hoog is of gras dat een paar weken niet is gemaaid. We hebben het over tuinen en 

opstallen die stelselmatig achterstallig onderhoud hebben. Probleem is dat het zonder actie van tuinleden niet 

verbeterd, maar alleen maar verder verslechterd.  

Wij snappen dat uw tuin wellicht een zeer belangrijk onderdeel is van uw leven en dat u wellicht al zolang lid bent, 

dat het ontzettend moeilijk is om er afstand van te nemen. Wellicht bent u bang het sociale aspect te missen. Zo 

kunnen er heel veel redenen zijn om uw tuin aan te houden.  

Toch willen wij u allen een hele moeilijke vraag stellen; neem alstublieft in overweging uw tuin op te zeggen als u 

niet meer in staat bent om er zelf voor te zorgen. Het onderhoud wordt alleen maar meer en alleen maar zwaarder. 

Wellicht krijgt u nu nog een leuk bedrag voor uw tuin, terwijl het over een paar jaar gesloopt moet worden. Laat de 

tuin - waar u altijd zo trots op bent geweest - niet verpieteren, maar maak er een ander gelukkig mee! 

 

 


